

LETTER NUMBER 323

1 1844-08-04
2 Monsieur le Supérieur du Pensionnat des jeunes gens a Melle

L. st. J. M. J.

Monsieur le Supérieur

Ne feriez vous pas bien d'inviter à votre fête, Mr Xavier? Nous avons raison d'être content de lui, et cette démarche amicale de votre part, pourrait être un puissant stimulant pour soutenir son courage. En disant que vous savez qu'il me serait agréable de le trouver chez vous, toute difficulté serait levée soit auprès de lui, soit chez le rév. Père Supérieur. Quant à vos confrères et à vos élèves, la présence de Mr le Supérieur de Grammont ne ferait que du bien.

Votre Père bien affectionné en J. C.

4 août 1844

C. G. Van Crombrughe

4 August 1844

To the Superior of the Boarding School for young people at Melle

Praised be Jesus, Mary and Joseph

Dear Superior,

Would it not be a good thing to invite Mr Xavier to your feast? We have reason to be pleased with him and this friendly gesture on your part could be a powerful stimulus to keep up his courage. If you tell him that you know it will be pleasant for me to find him with you, every difficulty will be removed either with him or with the Reverend Father Superior. As for your confreres and your pupils, the presence of the Superior of Grammont will be good for them.

Your affectionate father in Jesus Christ,

4 August 1844

C. G. Van Crombrughe